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特别提醒：
1. 因购置经费所限，请推荐能源、电力等学校重点学科专业类经典及前沿类图书
2. 荐购人须提供真实的个人信息

操作流程：
1.点击网址http://bookshow.ctibooks.com.cn/#/login进入登录界面。也可手机扫码下列二维码直接进入登录界面。账号无并发用户限制。
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2. 输入账号：NCEPU1，密码：123456，点击登录即可跳转到线上选书界面。
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3. 进入选书界面后选择您所需图书的类别，点击进入子目录，也可通过ISBN书号、出版社、关键词等进行高级检索。
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4. 点击子目录的图书类别后，会显示此类别下的图书基本信息，想要了解更多信息请点击“图书封面”或者“图书题名”。
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5. 点击“封面”或“题名”后展现图书内容简介等更多信息，如您感兴趣请点击“加入我的书单”。 
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6. 待您全部选书完毕后点击菜单“我的书单”，此时选书清单内会显示您选荐的图书信息，确认完毕后点击“上传我的选书清单”。
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7. 输入“姓名、电话、邮箱、院系、学号、推荐理由，选择您的职业类型，如教职工或学生”，最后点击“提交书单”，线上选荐完成。
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This book covers the fundamental aspects and the application of electrochemical impedance spectroscopy (EIS), with emphasis on a step-by-step procedure for
mechanistic analysis of data. It enables the reader to lean the EIS technique, correctly acquire data from a system of interest, and effectively interpret the same.
Detailed ilustrations of how to validate the impedance spectra, use equivalent circuit analysis, and identify the reaction mechanism from the impedance spectra
are given, supported by derivations and examples. MATLAB<SUP> ® </SUP> programs for generating EIS data under various conditions are provided along with
free online video lectures to enable easier learning. Features: <UL> <LI>Covers experimental details and nuances, data validation method, and two types of
analysis - using circuit analogy and mechanistic analysis </LI> <LI>Details observations such as inductive loops and negative resistances </LI> <Li>Includes a
dedicated chapter on an emerging technique (Nonlinear EIS), including code in the supplementary material illustrating simulations</LI> <LI> Discusses diffusion,
constant phase element, porous electrodes, and films</L1> <LI>Contains exercise problems, MATLAB codes, PPT slide, and illustrative examples</Ll> </UL> This
book is aimed at senior undergraduates and advanced graduates in chemical engineering, analytical chemistry, electrochemistry, and spectroscopy.
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